
Protokół

z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

z dnia 25 stycznia 2019 roku.

Rozpoczęcie obrad – godz. 13:00

Zakończenie obrad – godz. 14:30

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich.

Posiedzenie otworzył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Czerwiński.

W komisji ponadto uczestniczy: Pan Jan Wiczling – Zastępca Wójt Gminy, Pani Zofia Gorzyńska –

Skarbnik Gminy.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Czerwiński na podstawie listy obecności poinformował, że

brakuje Radnych: Jana Selki, Michała Studzińskiego oraz Przewodniczącego Rady Gminy Zbigniewa

Leszczyńskiego, który spóźni się na dzisiejsze posiedzenie. 

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 Radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Wiceprzewodniczący  Rady -  poinformował,  że  na  dzisiejszym  posiedzeniu  omówione  zostaną

materiały sesyjne, kolejno odczytał proponowany porządek sesji:

.1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;

- Zatwierdzenie porządku obrad;

- Przyjęcie protokołu z III i IV zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie;

.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - referuje  Zofia Gorzyńska

Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2032 - referuje  Zofia

Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zasad  udzielania  dotacji  celowej  z  budżetu  Gminy  Trąbki  Wielkie  na

dofinansowanie budowy studni wierconych – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.5 Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Trąbki Wielkie na

dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej   – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

.6 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy

Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie

odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  z  ternu  Gminy  Trąbki  Wielkie  i

zagospodarowania  tych  odpadów  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za

gospodarowanie odpadami komunalnymi – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Trąbkach

Wielkich - referuje Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich; 
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.9 Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.10 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

.11 Zapytania i wnioski  sołtysów;

.12 Zamknięcie sesji zwyczajnej. 

Przystąpiono do omówienia zmian budżetu gminy.  

Ad 2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Czerwiński – zwrócił się do Pani Skarbnik o przedstawienie

zmian budżetu Gminy.

Pani Zofia Gorzy  ń  ska Skarbnik Gminy Trąbki Wielkie  - odczytała zmiany budżetu Gminy.

/w trakcie odczytywania zmian do posiedzenia dołączył  Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński oraz

Radny Jan Selka/

Po odczytaniu przez Skarbnik Gminy zmian budżetu Gminy radni zadawali pytania, na które Pani

Skarbnik na bieżąco udzielała odpowiedzi.

P  an Marek Czerwiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zapytał na jakie zadanie przeznaczone

będzie dofinansowanie na przedszkole.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – poinformowała, że środki te będą przeznaczone na zajęcia

dodatkowe dla dzieci.

Wiceprzewo  dniczący Rady Gminy – zapytał z skąd wzięła się kwota na przyłącze energetyczne w

Kłodawie, z tego co pamięta wcześniej były już zabezpieczone środki na ten cel.

Pan  Jan  Wiczling  Zastępca  Wójta  Gminy –  podał,  że  kwota  ta  jest  na  postawienie  skrzynki

energetycznej  przy działce  szkoły.  Na  ten  cel  nie  było  jeszcze  zabezpieczonych  środków,  jest  to

kolejne zadanie. Obecnie jest taryfa budowlana bo nie ma jeszcze skrzynki. Jaka to będzie ostateczna

kwota wiadomym będzie dopiero po wykonaniu przez Zakład Energetyczny tego przyłącza.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał skąd wzięła się taka wysoka rezerwa – 800 tys. zł.

Pani  Zofia  Gorzyńska  –  poinformowała,  że  na  tym etapie  jest  ciężko dokładnie  powiedzieć  skąd

wzięła  się  taka  rezerwa.  Dokładnie  będzie  to  wiadome  po  wykonaniu  sprawozdania.  Można

powiedzieć tyle, że kwota ta na pewno jest z niewykonanych w ubiegłym roku inwestycji.

Radny Jan Selka – prosi o wyjaśnienie rozdziału 01008 – zwiększenie planu o kwotę w wysokości 14

tys. zł. na odwodnienie ulic w Kleszczewie. Zapytał, czym jest to spowodowane.

Pani  Zofia  Gorzyńska –  wyjaśniając  poinformowała,  że  w  projekcie  uchwały  budżetowej  były

zapisane  trzy  ulice.  Dopisujemy  do  tego  zadania  odwodnienie  ul.  Brzozowej,  dlatego  należy

zwiększyć plan.

Radna Justyna Perka – zwróciła uwagę, że w obecnym budżecie miały być zabezpieczone środki na

wykonanie  kanalizacji  w Kaczkach.  Radna nie  odnajduje tego w budżecie.  Plan  jest  wykonany a

połowa ulic nie została jeszcze podłączona.

Pan  Jan  Wiczlingo  Zastępca  Wójta  Gminy  –  poinformował,  że  musi  to  sprawdzić,  projekt  jest
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skończony, ale co do zakończenia tych prac - musi to sprawdzić.

Pan Marek Czerwiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze do zmian budżetu

Gminy jakieś pytania. 

Pytań nie zgłoszono.

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2032.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – poinformowała, że zostały wpisane do budżetu Gminy nowe

przedsięwzięcia  i  w  związku  z  tym  uchwała  WPF  musi  odzwierciedlać  wprowadzone  zmiany  w

uchwale budżetowej.

Pan Marek Czerwiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zapytał , czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono.

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Trąbki Wielkie na

dofinansowanie budowy studni wierconych.

Pan Jan Wiczling Zastępca Wójta Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podał, że

na terenie Gminy występują  przypadki, gdzie mieszkańcy nie mają doprowadzonej wody z wodociągu

gminnego. W związku z tym, że dofinansowanie do budowy studni wyjdzie taniej jest pomysł, aby

wyjść z tej sytuacji w ten sposób. Zaznaczył, że chodzi o mieszkańców, u których budowa wodociągu

jest bardzo kosztowana ze względu na znaczne odległości.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy –  prosi  o  wyjaśnienie  wyliczeń  procentu dofinansowania  do

budowy studni.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja,  w trakcie której Radni zastanawiali  się nad pojęciem

znaczenia  „istniejących,  zamieszkałych”  oraz  nad  sposobem  wyliczenia  wskazanego  procentu

dofinansowania. W trakcie tej dyskusji  Radny Marian Płotka, zwrócił uwagę, że uchwała ta dotyczy

tylko  i  wyłącznie  obecnie  istniejących  zabudowań,  gdzie  wybudowanie  wodociągu  przewyższa

znacznie środki  jego wybudowania.  Dodał,  że  na pewno jest  kalkulacja,  z której  został  obliczony

procent dofinansowania i zapewnił, że to na pewno wyjaśni Wójt Gminy na sesji Rady Gminy.

Pan Jan Wiczling Zastępca Wójta Gminy – dodał, że projekt tej uchwały zostanie doprecyzowany co

do wyjaśnienia co znaczy „istniejących, zamieszkałych”.

R  adny Wiesław Kanka – zapytał, kto będzie mógł ubiegać się o to dofinansowanie.

Pan  Marek  Czerwiński  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  podał,  że  obowiązkiem  Gminy  jest

doprowadzenie wody do każdej  posesji  na terenie Gminy,  w związku z czym, dofinansowanie to,

będzie dotyczyło wszystkich mieszkańców.

Pan Marek Czerwiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zapytał Panią Skarbnik Gminy jaką kwotę

na ten cel ma zabezpieczoną Gmina.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – poinformowała, że na chwilę obecną Gmina na ten cel nie

ma zabezpieczonych żadnych środków. Podała, że na kolejnej sesji będzie zabezpieczać środki na ten

cel.

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania dotacji  celowych z budżetu Gminy Trąbki

3



Wielkie na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej.

Pan Jan Wiczling Zastępca Wójta Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Radny Jan Selka – zapytał, czy mieszkańcy, którzy wcześniej już złożyli wnioski na zdjęcie eternitu,

muszą ponownie złożyć wniosek.

Pan Jan Wiczling Zastępca Wójta Gminy – poinformował, że nie. 

Wywiązała  się  dyskusja  w  sprawie  wyglądu  formalnego  załącznika  do  uchwały,  jakim jest  wzór

wniosku.  Zwrócono  uwagę,  że  jest  niedbale  przygotowany,  należy  go  ujednolicić.  Raz  punkty

zaczynają się z wielkich liter raz z małych. Należy to popoprawiać.

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie

Gminy Trąbki Wielkie.

Pan  Jan  Wiczling  Zastępca  Wójta  Gminy –  wyjaśniając  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały

poinformował, że w końcówce ubiegłego roku ogłosiliśmy przetarg, ponieważ wcześniejsza umowa

się  zakończyła.  Uległy  zmianie  przepisy  dotyczące  wywozu odpadów  BIO,  należało  te  odpady

również uwzględnić w harmonogramie wywozów, dlatego też nowa umowa została dostosowana do

obowiązujących  przepisów.  Zaznaczył,  że  większych  zmian  projekt  tej  uchwały  nie  zawiera.

Dostosowany został do zmian dotyczących odpadów BIO i zmiany częstotliwości odbioru odpadów.

Pozostałe zapisy regulaminu nie ulegają zmianie.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Czerwiński - zapytał, czy są jakieś pytania. 

Radny Jan Selka – zgłosił, problem w sołectwie z odbieraniem odpadów jaki miał miejsce w miesiącu

grudniu i w styczniu. Jeżeli chodzi o grudzień to był poślizg z odbiorem śmieci, a styczniowe jeszcze

nie zostały odebrane. Stwierdził, że nie może być tak, że mieszkaniec dzwoni do Urzędu Gminy dzień

po terminie odbioru odpadów komunalnych zgłaszając powyższy incydent pracownikowi a  pracownik

informuje, że za późno zgłoszona jest  ta sytuacja. Uważa, że tak nie powinno być.   

Zastępca  Wójta  Gminy –  poinformował,  że  musiało  nastąpić  przejęzyczenie.  Przyznał,  że  zostały

zaostrzone w umowie  skutki  zgłaszania  przez  mieszkańców reklamacji.  Gmina ma  określone  dni,

kiedy można nazwać zgłoszenie reklamacją. Jak pracownik zgłosił sprawę do Firmy w Rusocinie, to

rzeczywiście, nie mieści się to w reklamacji. Natomiast, wcale nie jest powiedziane, że ta firma w

ogóle nie odbierze tych odpadów. Ta reklamacja dotyczy tylko tego, że nie może to być podstawą do

naliczenia przez Gminę kary umownej, za niewykonanie tego wywozu. W umowie jest to dokładnie

określone. Natomiast odpady zostaną odebranie. Na koniec wypowiedzi Zastępca Wójta przyznał, że

wie, że były problemy ze strony Firmy w miesiącach grudzień – styczeń z terminowym odbieraniem

odpadów komunalnych. Wie, że w styczniu ma się to już ustabilizować.  

Pan  Marek  Czerwiński  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy –  zapytał,  czy  z  tego  tytułu  została

naliczona jakaś kara.

Pan Jan   Wiczling Zastępca Wójta Gminy – poinformował, że nie, bo w grudniu skończyła się umowa

Gminy z firmą wywożącą odpady komunalne. 
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Radny Jan Selka – ponownie nawiązał do nieodebranych odpadów zmieszanych i zgłosił, że zwraca

uwagę,  że  odpady zmieszane  nie  zostały odebrane  ani  w dniu  9 stycznia  ani  w dniu 23 stycznia

bieżącego roku. Mieszkańcy zgłaszają to do Urzędu Gminy a pracownik urzędu informuje, że jest za

późno na reklamacje. Zwrócił uwagę, że dzisiaj mamy 25 styczeń. Stwierdził, że taka sytuacja nie

powinna mieć miejsca. 

Pan Marek Czerwiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zaproponował, aby stworzyć regulamin

objaśniający czas na złożenie takiej reklamacji. 

Członkowie Rady poparli powyższą propozycję. 

Ad 7. Podjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  szczegółowego sposobu i  zakresu świadczenia  usług w

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z ternu Gminy Trąbki Wielkie i

zagospodarowania  tych  odpadów  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za

gospodarowanie odpadami komunalnymi.     

Pan Jan Wiczling Zastępca Wójta Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Pan Marek Czerwiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania. Brak pytań. 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w

Trąbkach Wielkich.

Pan Jan Wiczling Zastępca Wójta Gminy – wyjaśniając potrzebę podjęcia powyższej uchwały podał,

że  zmiana  dotyczy rozdziału  II  statutu  a  dokładnie  lokalnego  transportu  zbiorowego.  Dodatkowo

poinformował, że Gmina zastanawia się nad przekształceniem ZGKiM w spółkę  między innymi dla

celów odbioru odpadów komunalnych. 

Pan Marek Czerwiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jakieś pytania do projektu

uchwały.  Pytań  nie  zgłoszono.  Stwierdził,  że  porządek dzisiejszego posiedzenia  został  omówiony.

Podziękował wszystkim za czynny udział, zamknął posiedzenie komisji.

Sporządziła Przewodniczący Rady Gminy

Katarzyna Czyż                   Zbigniew Leszczyński
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